

張煊昌博士導修計劃茶聚

Dr Thomas Cheung Tutorial Scheme tea gathering 3/9/2009



張煊昌博士導修計劃工作小組成員與書院行政人員在茶會合照。

A group photo of members of the Working Group on

United College Dr Thomas Cheung Tutorial Scheme and College administrative staff at the tea-gathering.



院長馮國培教授歡迎新一屆張煊昌博士導修計劃工作小組成員。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, welcomed

new members of the Working Group on United College Dr Thomas Cheung Tutorial Scheme.

恒生樓開學飯

Hang Seng Hall Orientation Week Welcoming Dinner 10/9/2009



恒生樓宿生及書院嘉賓於書院教職員餐廳舉行開學飯後合照。

A group photo of residents of Hang Seng Hall and College guests taken after the Welcoming Dinner held at UC staff canteen.

陳震夏宿舍迎新週開幕禮

Chan Chun Ha Hostel Orientation Week Opening Ceremony 15/9/2009



陳震夏宿舍宿生與書院行政人員出席陳宿迎新週開幕禮後合照。

A group photo of residents of Chan Chun Ha Hostel and College administrative staff taken after the opening ceremony of CCHH's orientation week.

湯若望宿舍迎新活動

Adam Schall Residence Orientation Week 15/9/2009



湯若望宿舍宿生會於迎新週開幕禮後與宿生舉行迎新活動。

The Residents' Association of Adam Schall Residence organised orientation activities for their residents after the opening ceremony.

秉芬堂迎新茶聚

Ping Fan Hall Welcoming Tea-gathering 18/9/2009



秉芬堂幹事會於秉芬堂為走讀生舉行迎新茶聚。

The cabinet members of Ping Fan Hall held a welcoming tea-gathering for their members at Ping Fan Hall.

伯利衡宿舍迎新活動

Bethlehem Hall Orientation Week 15/9/2009



伯利衡宿舍宿生會於宿舍大堂舉行迎新活動「伯宿之夜」。

The Residents' Association of Bethlehem Hall organised the BH Orientation Night for their residents.

百全堂迎新茶聚

Pak Chuen Hall Orientation Tea Gathering 21/9/2009



百全堂幹事會於百全堂為走讀生舉行迎新茶聚。

The cabinet members of Pak Chuen Hall held a welcoming tea-gathering for their members at Pak Chuen Hall.